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Kandidatkinja HDZ-a za gradonačelnicu Lepoglave, Višnja Horvat, dipl. ing. matematike i 

ravnateljica Druge gimnazije Varaždin, predstavila je svoj program u Gaveznici, jedinom 

fosilnom vulkanu u Hrvatskoj. Kako je istaknula, upravo ondje bi trebao niknuti 

Prezentacijski centar koji će postati središte turističke ponude grada i šire regije.

- Iako je projekt županijski, njegov značaj za Lepoglavu je ogroman - naglasila je Horvat, 

osvrnuvši se i na druge ključne projekte poput Parka prirode “Zagorske gore” i dugo 

očekivane brze ceste prema Varaždinu.

Jedan od prioriteta njezinog programa je rješavanje vlasničkih odnosa nad državnom 

imovinom koja čini čak 60 posto gradskih nekretnina, čime bi se otvorio prostor za projekte

poput uređenja tržnice i centra grada. Poseban fokus stavlja na razvoj poduzetništva, 

OPG-ova i turizma, poticanje priuštivog stanovanja za mlade obitelji, ulaganje u 

obrazovanje te izgradnju Doma za starije i dnevnog boravka.



- Želim podržati sve dobre gradske programe koji su već u tijeku, ali i osigurati 

ravnomjeran razvoj svih dijelova Lepoglave - poručila je Horvat.

Dodala je kako vjeruje da upravo ona, uz podršku županijske i državne razine vlasti, ima 

snagu i znanje za realizaciju svih planiranih projekata.

- Želim da Lepoglava postane grad mogućnosti i perspektive, a ne da bude grad 

propuštenih prilika, stoga za nepunih mjesec dana  promijenimo budućnost našega grada -

zaključila je Višnja Horvat dodajući kako za predstavljanje programa nije slučajan odabir 

Gaveznice i to na Dan planeta Zemlje, o čemu je više rekao predsjednik Županijske 

organizacije HDZ-a Varaždinske županije i župan Anđelko Stričak.

- Naša kandidatkinja Višnja Horvat u utorak je krenula s prikupljanjem potpisa. Naime, na 

sam Dan planeta Zemlje ona je poslala snažne poruke iz svojeg programa. U fokusu rada 

nje i njezinog tima bit će briga za okoliš, razvoj gospodarstva i infrastrukture te briga za 

građane svih generacija, od djece do starijih i nemoćnih. Posebno će raditi na izgradnji 

novog identiteta Lepoglave koji neće više biti najpoznatiji po kaznionici, nego će ga 

razvijati na temeljima ostavštine starih pavlina, kao prvi sveučilišni grad na kontinentu, 

grad čipke i čipkarstva. Grad Lepoglava bit će poznat kao  mjesto u kojem se nalazi 

atraktivan ugasli vulkan Gaveznica, lokacija koja će biti dio budućeg parka prirode 

"Zagorske gore" - kazao je Stričak te zaključio:

-Uvjeren sam da će svaki žitelj Grada Lepoglave pronaći svoje mjesto u programu naše 

kandidatkinje Višnje Horvat.

Predsjednik Gradske organizacije HDZ-a u Lepoglavi, Robert Dukarić poručio je kako je 

Gradski odbor jednoglasno podržao Višnju Horvat kao kandidatkinju za gradonačelnicu 

Grada Lepoglave, dok će on biti nositelj liste za Gradsko vijeće.

- Vrijeme je da Lepoglavu dignemo na noge. Imat ćemo dva velika predizborna skupa, 

jedan u Lepoglavi, drugi u Višnjici. Idemo u nove pobjede i vjerujem da će naša 

kandidatkinja ući u drugi krug, a potom su sve karte otvorene za oba kandidata - poručio je

Dukarić.

Dodajmo kako su predstavljanju programa nazočili i zamjenica župana Silvija Zagorec, 

načelnik Općine Bednja, Damir Poljak, kandidat za gradonačelnika Grada Ivanca, Zdenko 



Đuras,, brigadni general i bivši državni tajnik Zdravko Jakop  te mnogi predstavnici udruga 

i članovi lepoglavskog Gradskog odbora HDZ-a.




